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STYRELSEMÖTE MED HAGAFORS-SVENARUMS SAMHÄLLSFÖRENING 
 
När: 2023-09-12, kl. 19:00 
Var: Kvarnen, Hagafors 
 
1) Allmänt 

a) Mötets öppnande  
Sammankallande Anna Bäck öppnade mötet kl. 19:04. 

 
b) Närvarande  

Margareta Claesson, Oscar Nordquist, Petra Sonneveld-de Jong, Ivar Sonneveld-de 
Jong, Rebecca Carlsson, Anna Bäck. 
 

c) Dagordning 
Dagordningen blev godkänd. 
 

d) Senaste mötesprotokoll 2023-05-23 
Petra läser protokollet 23-05-23 högt (dvs en kort version) och protokollet blev 
godkänt. 
 

2) Ekonomi/kassarapport 
Rebecca:  

• Styrelsen diskuterar lite om att sätta i en del av kontant pengarna på bankkontot 
men det är också smidigt att ha en del kontanta växelpengar kvar (t ex till Advent-i-
Kvarnen). Rebecca ska kolla vad är smidigast. 

• Lotteriet våffelsöndagar: det verkade vara att någon vann fyra priser men det fanns 
bara två. Osäkert hur det blev så. Gästerna blev nöjda ändå. Idé: fixa något typ av 
kupong som är värd ”våffla med kaffe” och kan användas på vilken våffelsöndag som 
helst. 

• Inom 10 år behöver Kvarnen nya paneler. 
 
3) Kommande aktiviteter 

a) Advent i Kvarnen: lördag 2 december. Tiden kommer. Marlene Fransson ansvarar. 
Aktivitetskommittén har ett möte 2 oktober 2023.  
 

b) Övriga evenemang: Hagaforsloppet blir kanske av till våren 2024 enligt Mattias 
Brandt; Julgrandansen blir av, förmodligen i en helg (barnen kan vara för trötta på 
vardagar), Pubquiz ligger i kylskåpet än så länge. 

c) Skötseldag höst: styrelsen gick genom att-göra-listan och bestämde att en offentlig 
skötseldag inte behövs. Oscar, Björn och Rebecca tar olika grejer (röja, staket, ställa 
alla bord inne) lördag 16 september 2023. Resten tar vi till våren 2024. 

 
d) Uthyrning av Kvarnen: inplanerad 21 oktober. Ivar har skickat information om hur 

man kan bli medlem i samhällsföreningen och om uthyrningen men har inte hört 
något sedan, än så länge. 
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e) Broschyr om föreningen: Petra har skickat ut ett koncept i juni och efter flera 
korrigeringar bestämmer styrelsen att låta broschyren kopieras och delas ut till alla 
invånare. Vi ska också ha 5–10 st. som ska plastas in och hängas upp på offentliga 
platser. Petra ska kontakta Annika för hon har information om ett företag som gör 
detta, priser osv. Beslut: max. 1 000 kr/100 st. Numera är det 52 hushåll som är 
medlemmar. 
 

4) Skötsel av Kvarnen 
a) Status målning: den är gjord. Petra ska ta kort och lägga ut något om detta på våra 

sociala medier och hemsida för att visa hur fint det blev och att den här styrelsen är 
aktiv med att sköta om våra saker. 
Oscar: flera paneler/brädor ska byttas ut någon gång här och där. Flyttas fram till 
våren 2024. 
 

b) Söka bidrag: Rebecca vet att det finns 3 saker man kan söka bidrag till. Hon ska kolla. 
Mattias Brandt har skickat in en kompletterande ansökan för den nya värmepumpen. 
 

c) Offert till den nya värmepumpen. Det finns offert. Leveranstiderna är tillbaka till 
”normala” så vi hinner beställa innan det blir (för) kallt.  

 
d) Bastu. Oscar har inte pratat med Jonas Fransson än. Men, han tror att det bara 

behövas fix med skivor som tål värme. Flyttas fram till våren 2024. Styrelsen 
diskuterar bastuns framtid. Om vi ska ha det i gång igen då behövs det lite mer att 
fixa. Och, bastun tar mycket el. Men då kan vi fråga bidrag från dem som använder 
den, eller får betalt när man vill använda bastun.  
 

5) Övrigt 
a) Sociala medier och hemsida. 

• Petra: håller på att flytta hemsidans domän till samhällsföreningen själv men 
den som ska lämna över har inte hört av sig om detta än. Rebecca: numera 
betalar vi cirka 500 kr./år för det här webhosting. 

• Om sociala medier ska fungera då behövs mer input. Anna säger till att 
styrelsen ska skärpa sig ;-). 

b) Badplatsen. 
• Oscar: ny livboj är på plats. 
• Skylt (swish och info) flyttas till 2024. 
• Extra parkeringsplats: tar vi inte nu. 

c) Söka bidrag. Står kvar. Björn ska kolla innan nästa mötet. 
 

d) Övrigt. 
• Margareta: finns fortfarande en grop kvar i vägen bredvid reningsverket efter 

vägarbetet. Rebecca ska ta kontakt med tekniska kontoret som ansvarar för detta. 
• Rebecca: Marlene Fransson har berättat att kablar och batteriet till hjärtstartare 

måste förnyas i 2024 (vår). Det ska kosta mellan 5 000 och 6 000 kr. Vill vi ha 
hjärtstartare kvar? Styrelsen: ja! 

• Rebecca: flera bänkar vid Kvarnen börjar bli slitna. Denna modell är inte lättast för 
våra äldre gäster att sätta sig i. Beslut: vi ska bytta ut dem, kanske en per år. 
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Alternativ: kolla på Blocket (begagnade), Oscar ska kolla med Peter Frisk, Ivar ska 
kolla med någon, priser osv. Anna föreslår att vi kan kolla med någon skola som 
kan göra det som projekt (trä-linjen), t ex föreningen betalar materialet, eleverna 
fixar. 

• Petra: alla kan läsa mejlen för hagaforssamhallsforening@gmail.com men vem 
svarar? Rebecca tar allt med kommunen och allmänt, Ivar/Petra tar allt som har 
med uthyrning att göra. 

• Oscar: vill gärna veta hur många kWh vi använder? Rebecca: 800–900 kWh nu i 
sommarmånaderna. På vintern mycket mer. Hon ska dubbelkolla. Styrelsen ska 
också fokusera på att sänka el-kostnaderna med olika åtgärder, men, värmen drar 
mest.  Det finns också en stor varmvattenberedare i källaren. Men att byta ut den 
mot en mindre är inte värd investeringen.  

• Lite diskussion/prat om ett panel i taket (vinden). 
• Oscar: var är barngrinden? Konklusion: den är borta. 

 
6) Nästa möte: 13 november 2023, kl. 19:00, Kvarnen. 
 
7) Mötets avslutande: kl. 20:30. 
 
Vid anteckningarna 

 
 
 
 
 
 

_______________________________ 
Petra Sonneveld-de Jong, sekreterare 

 
 
 
 
 
 
 

_______________________________ 
Anna Elg-Bäck, sammankallande 


